
 

GÁIVUONA SUOHKAN 
KÅFJORD KOMMUNE 
KAIVUONON KOMUUNI 

 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Hovedutvalg miljo, drift og utvikling 
Møtested: Senter for nordlige folk 
Dato: 24.10.2018 
Tidspunkt: 09:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Einar Eriksen Leder KRF 
Tor Mikalsen Nestleder MDG 
Lena Gamvoll Medlem  
Bernt Eirik Isaksen Lyngstad Medlem AP 
Aud Helene Marthinsen Medlem FRP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Merknader 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Gunn Andersen Leder  
Stine Pedersen VA ingeniør 
Karin Karslen Møtesekretær 

 
Underskrifter: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
  Lena Gamvoll (s)   Bernt Lyngstad (s)  Tor Mikalsen (s) 
 
  Aud Marthinsen (s)   Einar Eriksen (s) 

        
  



Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 50/18 Andre arbeidsmøte HDMU Driftsbudsjett 2019  2018/404 

PS 51/18 Andre arbeidsmøte - Innspill til kapitalbudsjettet 
for investeringer tilknyttet drift 

 2018/404 

 
Oppmøte kl 9.00 på Løkvoll med Statens vegvesen sin brakkerigg. 
 
Sak 50 og 51/18 lagt til etter innkalling. 
 
 
HDMU var på befaring i tunellen, rasteplass Monsastubergan og sentrum Manndalen.   
 
Ingen kommentar til innkalling og saksliste 
 
 
 
Hovedutvalget begynte med behandling av sak 51/18, og fortsetter arbeidet i neste møte.  
 
 
 
 
Møtet hevet kl 14.00. 
  



PS 50/18 Andre arbeidsmøte - Innspill til kapitalbudsjettet for investeringer 
tilknyttet drift 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 24.10.2018  

Behandling: 
 
Velferdsteknologiprosjektet planlegges være på plass i bygget i mars.  
 
Etatsleder orienterer om prosessen med at biblioteket skal lokaliseres i idrettshallen. 
 
Einar Eriksen (Krf) fremmet følgende forslag til vedtak; Med målsetting om en felles barnehage 
i Manndalen, igangsettes snarest prosjektering med nytt tilbygg til avd. Riebangardri – som en 
«frilufts-/eller naturbarnehage for barn over 3 år. Utgangspunktet for størrelsen på tilbygget er 
framskriving av barnetallet.  Hvordan barnehagen organiseres i forhold til samisk/norsk ivaretas 
av HOO.    
 
Forslaget ble tatt opp til avstemming.  Enstemmig vedtatt 

Vedtak: 
Med målsetting om en felles barnehage i Manndalen, igangsettes snarest prosjektering med nytt 
tilbygg til avd. Riebangardri – som en «frilufts-/eller naturbarnehage for barn over 3 år. 
Utgangspunktet for størrelsen på tilbygget er framskriving av barnetallet.  Hvordan barnehagen 
organiseres i forhold til samisk/norsk ivaretas av HOO.    
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Saken fremmes for diskusjon i utvalget. 
 
 
 
  



PS 51/18 Andre arbeidsmøte HDMU Driftsbudsjett 2019 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 24.10.2018  

Behandling: 
 
 
 
 
 

Vedtak: 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Saken fremmes uten innstilling til vedtak. 
Arbeidsmøtet jobber videre med driftsbudsjett for 2019 
 
 
 


